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Til Vejdirektoratet 

Høringssvar vedr. motorvej vest om Billund. 

 

Lokalrådet i Vorbasse har drøftet den af Vejdirektoratet udarbejdede VVM-redegørelse om  

motorvejsforløbet fra Give til Haderslev. I udgangspunktet har vi ingen præference i forhold 

til de alternative vejføringer, men er til gengæld helt enige om, at en motorvej klods op ad 

vores by er helt uacceptabel, med mindre det blive muligt at benytte den uden at køre 10 -15 

km enten til Kragelund mod syd eller til Billund mod nord. 

Vi har forstået, at formålet med at lægge vejen vest om Billund er at skabe muligheder for 

udvikling og vækst i vores del af landet. Nu konstaterer vi imidlertid, at det eneste, vi kan 

forvente at få ud af den store investering, er de genvordigheder, der vil være knyttet til 

anlægsarbejdet og frem for alt – støjen. 

Lokalrådet håber, at Vejdirektoratet vil anerkende det rimelige i vores synspunkter og rette 

ind i overensstemmelse med dem, men vi uddyber gerne, hvis Vejdirektoratet har behov for 

det. 

Med venlig hilsen,  

Ole Juul Gram 

Næstformand i Vorbasse Lokalråd 

 

 


